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Abstract (en)
[origin: WO9202671A1] In a flat knitting machine with at least one combined knitting and take-up block a brush holder (4) with a brush (5) to open
the latch-needles is secured in the block region of a slide (1). The brush holder (4) is fitted to move on the slide (1) parallel to the running direction
of the slide (S). This provides for the certain and reliable actuation and deactuation of the brush (6) for the knitting or take-up region, whereby this
switching process requires little space and can be obtained with simple means.

Abstract (fr)
Dans un métier à tricoter rectiligne muni d'au moins un système de cames et de report combiné, un porte-balais (4) muni d'un balai (5) pour
l'ouverture des aiguilles à clapet est fixé dans la zone des cames d'un chariot (1). A cet effet, le porte-balais (4) est fixé au chariot (1) déplaçable
parallèlement à la direction de la course du chariot (S). Il en résulte une mise en et hors fonction fiable du balai (6) pour la zone du système de
cames et de report, cette opération de commutation nécessitant peu de place et pouvant être realisée simplement.
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